



Styrelsemöte 2018-01-22

Närvarande: Patrik Revelj, Peter Bengtsson, Thomas Brundin, Frida Svensson, Linda Forsman, Helena Lyborg och Thomas Atting.

Särskilt kallad: Johanna Revelj

Mötet inleddes med sammanfattning och utvärdering av Husarcupen 2018.

Patrik har pratat med Annica Fyhr. Annica och hennes medarbetare var mycket nöjda med Husarcupen och hur allting förlöpte.

Många lag har hört av sig och alla är mycket nöjda. Domarna har fått mycket positiv feedback.

Någon mer fritös skulle behövas då vi inte byter olja under tiden. Ska vi pröva en sk luft-fritös? Kommunen, via Annica Fyhr, skulle dock helst vilja att vi inte använde fritöserna alls. Vi har från klubbens sida påtalat att vi vill ha mer elkapacitet i cafeterian för att kunna ha någon mer fritös.

Mjölk var ingen succé. Däremot sålde äggmackorna mycket bra!

Tidig morgon och sen kväll lördagen kan man minska ner bemanningen i kiosken.

Lista med telefonnummer till de som ska bemanna i sekretariat och kiosk är önskvärt. Kan vara bra om någon exvis inte dyker upp.

Vi ska tydliggöra att medlemskapet i klubben också innebär ett engagemang under cupen med exvis 2h bemanning i sekretariat/kiosk.

Vi går ca 6000-8000kr plus på bara pomes frites. Men till ett annat år skulle vi kanske kunna erbjuda pastasallad som ett alternativ.

Vad ska de som bemannar kiosken och sekretariatet få att äta/dricka? Vi måste bli tydliga. Borde vara att de som bemannar mer än fyra timmar eller mer ska få mat och dryck. Förslag är att man hämtar kaffe och kaka/macka nere utanför tävlingsledningen för att inte "störa" i kiosken.

Värmen i hallarna var ett problem även i år. Olsbergs var jättevarmt och P-hallen jättekall.

P-tillstånd till tävlingsledning/kioskansvariga missades från Fyhres sida denna gång.

Lyckat att använda datorprogrammet som bjöd in lag, mycket värt pengarna. Kostade ca 500kr.

Nettovinst: 63.617kr

1 sept 2018 släpps anmälan till nästa cup 2019.

Till nästa år skall vi se till att klubbar som anmäler flera lag i samma klass ska ha ett huvudlag och ett reservlag om de ska spela i samma klass. Olika åldersgrupp är dock okej.



1. Föregående mötes protokoll

Föregående mötes protokoll gick igenom.

Nordea; Patrik har inte hunnit men tar tag i detta i närtid.

Lärgrupper; inrapporterade för 2017. Helena har också startat upp nya lärgrupper för PF10 och PF08/09 till 2018.

Ungdomsdomare; killarna och tjejerna som dömer har nu coachats i vissa delar där de brustit, bland annat spelare i målgården. I helgen var Patrik med på en match som stöd för domarna. Till nästa säsong måste vi räkna ut vad det kommer kosta om vi istället måste ta in distriktsdomare.

2. Läget i lagen

Herrlaget – stabil trupp.

P01/02 – stabil trupp.

P03/04/05 – laget har i nuläget 8st -03, 13st -04, 6st -05 som spelar.

F01/02 – tunt med spelare fortfarande. Svårt att dra runt laget.

F04/05/06 – positivt gäng! Funkar bra med Astrid och Emilia som tränare.

P06/07 – fortfarande ungefär samma skara med spelare ca 25 stycken.

PF08/09 – många spelare!

PF10 – ca 10 till 15 spelare och 3 ledare. Camilla Wiberg, Fredrik Bredberg och Joakim Sterner är ledare.

Vi behöver se över lagen till nästa säsong;

- Vilka lag ska vi ha?
- Vilka ledare ska vi ha?
- F01/02 – vårt äldsta flicklag, vi har tyvärr inget damlag. Tre spelare i F02 sökt innebandygymnasium med risk att det påverkar truppen. Vi ser ingen möjlighet att driva vidare laget. Fokus på att få med spelarna till ett kombinerat Nässjö/Husar dam och de som vill söka sig till andra lag tillåts det. Patrik ska göra ett förslag för samarbetet mellan Nässjö Dam och Husar.
Peter, Atting och Patrik driver det vidare på styrelsens uppdrag.
- Fokus att 04:orna helt spelar i F04/05/06.
- Skall exvis P02/03 bilda ett lag?
- 4 st -02 har sökt innebandygymnasium i Vetlanda.
- Ska vi ha ett ungdomslag?
- Borde vi ha ett spelarråd för Herrlaget?
- Klubbens intention är att Thommy fortsätter som tränare i Herrlaget.

- Ska vi ha träningsgrupper och tävlingsgrupper?

3. Aktivitetsplan

Januari	Ansvarig
• Husarcupen första lördagen och söndagen efter nyår	Patrik
• Rapportera LOK-stödet (genomförs 2 ggr/år)	Patrik/Helena

Februari	
• Sportlov – ev matchflytt, avboka av träningstider	Patrik
• Avslutningen, priser, utse mest lovande pojk- flicklagsspelare samt ledare.	Styrelsen
• Ledarmöte där vi diskuterar kommande säsong och lagsammansättningar	Peter

Mars	
• Avslutning	Styrelsen
• Tre söndagar med sjuåringar	Styrelsen
• Boka nästa års Husarcup och simhallen	Patrik
• Fair Play Cup	Patrik
• Tackbrev till våra sponsorer	SEKR

4. Ekonomi

Balans- och Resultatrapport gicks igenom.

Förra säsongen: 131 medlemmar varav 20 på A-licens

Denna säsong: 149 varav 34 på A-licens

Distriktsdomare kommer att bokas på F01/02 sista två matcher. Senaste matcherna har varit tuffa så det behöver vara lite erfarna domare.

5. Inbokning av möten våren 2018

Nästa styrelsemöte: **19/2 kl 1800**

6. Övriga frågor

Skadeutb med Fredrik Bredberg 20/2. Helena bjuder in ledare och styrelse till utbildningen.

Patrik Revelj

Helena Lyborg